

THE ARAB POTASH

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE ARAB POTASH Date: 10-01-2021 11:59:39 AM Subject: Election of the Chairman of the Board of Directors</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البوتاس العربية التاريخ: 10-01-2021 11:59:39 AM الموضوع: إفصاح انتخاب رئيس مجلس الإدارة</p>
<p>With reference to the Instructions of Issuing Companies Disclosure, Accounting and Auditing Standards . Kindly be informed of the election of H.E. Shehadah Abdallah Abu Hdeib a full time Chairman of the Board of Directors of APC as of December 21. 2020. Attached VPF letter # 783/20 dated December 23, 2020.</p>	<p>إشارة لتعليمات إفصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق، يرجى إعلامكم بانتخاب معالي المهندس شحادة عبدالله أبو هديب رئيساً متفرغاً لمجلس إدارة شركة البوتاس العربية، وذلك اعتباراً من 2020/12/21. مرفق كتاب نائب الرئيس التنفيذي للمالية # 20/782 تاريخ 2020/12/23</p>
<p>21-12-2020</p>	<p>21-12-2020</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: Ghadeer Dawood Qassem Position: Sharholders & Governance Officer</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Ghadeer Dawood Qassem المنصب: رئيس قسم المساهمين والحوكمة</p>